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REFERAT FRA MEDLEMSMØTE DEN 29.01.2018 

Sted: Quality Hotel Strand 

Til stede: 16 medlemmer og en gjest, Stig Ottosson 

Hovedtema: Student på Gjøvik, ved Håkon Heinz og Robin Herrmann 

President Arne Mellerud ønsket velkommen. 

Håkon Heinz, fra studentparlamentet og Robin Herrmann fra velferdsutvalget ved NTNU Gjøvik 

fortalte hvordan Gjøvik fungerer som studentby og viste resultater fra måling av studenters 

tilfredshet ved 21 studiesteder i landet. 

58% på Gjøvik sier seg fornøyd med byen som studentby. Gjøvik ligger da på 11. plass, mens 

Lillehammer er nummer 3. 

Med kulturtilbud er bare 34% fornøyd, langt bak f. eks. Lillehammer og Hamar. Det foregår ikke 

så få aktiviteter i byen, men de er ikke nødvendigvis attraktive for studentene. Dessuten er 

markedsføringen av dem ofte mangelfull. Få studenter har tilgang til eller råd til Oppland 

Arbeiderblad, der annonseringen gjerne skjer. 

45% mener helsetilbudet er bra. Byen kommer ut midt på treet, men Lillehammer er nummer 3. 

Blant annet fungerer fastlegeordningen ikke så bra. 

38% mener kollektivtilbudet er godt. Her er byen litt under middels. 

30% er fornøyd med utelivet. Her er man nede på 16. plass. Prisene er stive, og det er få 

muligheter for de yngste studentene. 

63% synes at miljøet blant studentene er godt, og her ligger man som nummer 6.  

Presentasjonen avfødte en del spørsmål og kommentarer. 

 

Referent: Ola Rongen 


